
 

Fotbollssektionsmöte 2019‐08‐27 

Möte:   nr 3 2019 

Datum:  2019‐08‐27 

Tid:  kl. 18.00‐20.30 

Deltagare:   Patrik Ek (PE), Fredrik Larsson (FL), Sören Andermård (SA), Jessika Johnsson (JJ), 

Johanna Svensson (JS), Morten Eriksen (ME), Arvid Davidsson (AD) 

 

Frånvarande:  Jenny Persson (JP), Ulrik Gustavsson (UG) m fl 

 

 

 

Dagordning 

 
1) Mötet öppnades 

PE öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

2) Föregående protokoll 

Mötesprotokoll nr. 2 godkändes. 

 

3) Dagordning 

Godkändes. 

 

4) Protokollförare 

JJ valdes till protokollförare. 

 

5) Justering av protokoll nr. 3 

JS utsågs till att justera dagens protokoll. 

 

6) Kareby Hed/IP 

 

PE berättar att brevlådan (för domarkvitto) eventuellt kommer att återinföras i bollboden. Inget 

övrigt togs till protokollet. 

 

 

 

 

 

 



7) Ekonomi & Budget 

 

PE berättar att budget för fotbollssektionen är inlämnad till styrelsen. Preliminärt redovisar 

fotbollssektionen +20.000kr i väntan på att Kareby IS totala budget ska fastställas. Inga 

förändringar avseende medlems‐/sektionsavgift för våra ungdomar, däremot får seniorerna en 

sänkning p g a verksamhetsårets sponsorintäkter. 

 

8) Material/Inköp 

   

PE berättar att han har fått ok från Intersport att samtliga 62st matchtröjor som beställdes till 

denna säsong kommer att bytas ut. Problemet är att matchtröjorna har blivit rosa och att 

sömmar har lossnat i tröjan. PE meddelar berörda lag när våra nya matchtröjor finns att hämta i 

bollboden.  

 

PE berättar att beställda tränarkläder för några av våra yngre lag är försenade men ska komma 

denna vecka (hämtas av PE på Intersport). 

 

JP behöver snarast möjligt göra en inventering av sjukvårdsmaterial i bollboden för att se vad 

som behöver köpas in till höstsäsongen. 

 

PE för till uppdrag att beställa nya hörnflaggor (själva stolparna) samt 10st bollar av storlek 4. 

 

9) Anläggning/Tränings‐/matchtider 

 

PE berättar att Pontus (nuvarande ansvar för att boka våra tränings‐/matchtider) kommer att 

sluta med detta då han kille har slutat med fotboll.  

 

FL vill ha en lista på samtliga lags anläggningsansvariga. 

 

ME berättar att han har varit i kontakt med kommunen vid ett flertal tillfällen angående tider 

för kommande futsalsäsong. ME meddelar att det inte ser speciellt bra ut mot bakgrund av att 

Sparråshallen fortsatt är stängd på obestämd framtid. Vi är initialt rekommenderade att söka 

tider i Gbg för att vara säkrade några tider överhuvudtaget. 

 

 

10) Kommunikation – Web/laget.se 

 

PE tar igen upp att fotbollssektionen måste omgående tillsätta en Facebook ansvarig och 

nyhetsansvarig för vad som kan läggas ut på Kareby IS huvudsida. 

 

 

 

 

 

 



11) Sponsring och marknadsföring 

 

FL berättar att skyltstället på ”vallen” är nu på plats och därmed kan vi börja sälja 

reklamplatser. Skyltar får endast beställas på Skyltverkstan´ eftersom man där har kunskap om 

hur skyltarna får se ut och vilket material. PE och FL får uppdraget att se över hur många skyltar 

vi har kvar efter att flera företag har hört av sig och visat stort intresse kring en skyltplats.  

 

12) Arrangemang, lotterier och övriga intäkter 

 

SA och JS berättar om Fotbollscamp 2019, det blev en succé på alla plan. SA och JS meddelar att 

Fotbollscamp 2020 redan har börjat planeras och är bestämd till samma vecka som årets camp, 

d v s vecka 32. Det vi ska ha med oss till nästa år är att vi nog ska vara några fler ledare (årets 

fotbollscamp hade sex ledare, P03). 

 

13) Utbildning & utveckling 

 

Nästa ledarträff är tisdag den 10 september, kl. 19.00‐21:00. Inget annat togs till protokollet. 

 

14) Serier/cuper/domare 

 

FL får till uppdrag att endast anmäla ett futsallag till kommande säsong, P03. Ett seniorlag är 

redan anmält men får vi inga träningstider och matchtider i Kungälv så medför det troligtvis att 

vi drar oss ur. Ingen extra avgift för våra ungdomsspelare för att spela futsal. Om några 

ungdomar från andra klubbar vill spela futsal i Kareby IS så kostar det 200kr om det är en 

samarbetsförening. 

 

15) Samarbete med andra föreningar 

 

ME och PE berättar att vi har bokat in det årliga mötet med Kode IF, det kommer denna gång 

vara på Kringledammen och den 3 oktober kl. 18:30. ME frågar mötesdeltagarna om det är 

något som ME och PE ska ta med sig till mötet. Sektionen kommer fram till att det inte är något 

speciellt, inget nytt lag känner behov av samarbete, men att vi måste trycka på den 

gemensamma träningsveckan. Sektionen ger ME och PE mandat att föra samma talan avseende 

samarbete senior‐/juniorfotboll som förra året så får vi se om utfallet blir bättre i år. Om inte 

får vi se oss efter någon annan samarbetsförening. Samarbetet fungerar dock mycket bra för 

nuvarande samarbetslag P04 och P05.  

 

16) Laget runt 

 

Inget togs till protokollet. 

 

 

 

 

 



17) Övriga frågor 

 

FL meddelar att KFF (Linnéa Busch) har kontaktat han om tider på Kareby Hed. Mötet beslutar 

att nästa gång KFF hör av sig till FL så meddelar han dem att kontakta PE. PE får sedan höra sig 

för hur de har tänkt, d v s vilka dagar och tider som är aktuella. Därefter kallar PE berörda och 

troligtvis yngre lag till ett möte så att vi kan lösa detta. Sektionen beslutar att vi ska vara 

tillmötesgående avseende detta önskemål från KFF. 

 

PE meddelar att han troligtvis kan få hundratals gratis biljetter till matchen IFK Göteborg – 

Östersunds IF, lördag den 2 november. PE kommer att skicka ut detta till samtliga ledare om 

eventuellt antal och hur det kommer att fungera för att få ta del av erbjudandet. Får vi riktigt 

många kommer PE att erbjuda det till Kode IF. 

 

FL meddelar att han och Anna‐Karin Larsson (ordförande) ska träffa kommunen ytterligare en 

gång angående Naturförskolan och bl a diskutera parkeringslösning. 

 

PE och JS får till uppdrag att skriva ihop något tillsammans för att dels skicka ut till våra ledare 

om obligatorisk närvaro på ledarträffar. Kan man inte vara med av någon anledning så 

meddelar man det, inte bara struntar i att svara. Ett utskick kommer också att göras avseende 

krav på minst en representant från varje lag vid våra få sektionsmöten som vi har under varje 

verksamhetsår. Vakanta roller/uppgifter inom sektion, styrelse och lag måste tillsättas 

omgående. Krav på roll i lagen från sektionen är: en kassör, en anläggningsansvarig samt en 

plats i sektionen. Krav från styrelsen: en styrelsesuppleant på två år som stöttar styrelsen i 

arbetet kring att få engagemang i föreningen för att förvärva och utveckla Naturförskolan. 

Vakanta roller i sektionen är Nyhetsansvarig, WEB‐ansvarig samt protokollförare vid 

sektionsmöten (se protokoll nr.1 2019 för mer information). Utöver dessa roller behöver vi 

även nu tillsätta vakanta roller som ansvar för att boka våra tränings‐/matchtider samt 

ytterligare en material‐/inköpsansvarig tillsammans med nuvarande (PE). 

 

PE kommer senast fredag att skicka ut att alla lag måste skicka in sina verksamhetsberättelser 

för verksamhetsåret 201807‐201906 senast söndag den 15 september.   

 

18) Nästa möte 

 

Nästa sektionsmöte är tisdag 22/10 18:00‐20:30. 

 

19) Avslut 

 

Kareby 2019‐08‐27      Protokollet justeras 

   

 

             

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐      ‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 

Patrik Ek        Johanna Svensson 


